
Protokoll från Järle byalags styrelsemöte 160516 

 

Formalia: Då Sigrid saknades tog Sven på sig att både leda möte och föra protokoll 

 

Föregående protokoll: Frågan om badbrygga finns fortfarande kvar. Sven ansvarig. 

 

Övriga frågor: Inga övriga frågor fanns 

 

Stationen: Röjardagen välbesökt och en hel del blev gjort montering bord, stolar bänkar, 

grus, nät på skorsten, rensning av ogräs och mycket mer. Anette hade ordnat mat fika och 

dryck fanns. Flaggstång diskuterades ånyo om placering, höjd mm Lasse C håller i detta. 

 

Sommaren: Byalaget har nu ett Swishkonto, en hel del anmälda till marknaden. Grillkväll 

30/7 kl 18, Bakluckeloppis 21/8, skördemarknad 1/10 anmälan till Lasse senast 23/9 

 

Byabladet: Gicks igenom inför sommarnumret 

 

Hållbara Järle: skördemarknad enligt ovan, inköp av perenner, framtidsveckan v 40 

 

Ekonomi: diskussion investeringar flaggstång och ev badbrygga, möjlighet kommunbidrag. 

 

Gångbron: Sven från Kristin Vettorato Örebro kommun att kommunen inta hade möjlighet 

att bidra men hänvisade till Patrik Pettersson länsstyrelse. Sven tar den kontakten. 

 

Rapporter: Nora kommun är positiva till att stödja bypasset. Leader mellansjölandet har haft 

möte. Landsbygdriksdag i Visby 27-29/5 Lasse, Birgitta och Kristina åker. 

Fjärrkontroll till projektor försvunnen Lasse jagar ny. 

 

Nästa möte: 22/8 kl 19 på stationen 

 

Vid pennan Sven Röstlund 


